

Hon. Mr. Campbell said it arose from the economical arrangement of the Joint Committee on Printing.

Hon. Mr. Aikins assured the House that the printer had performed the work submitted to him for both the House and for departments in a most satisfactory manner, and so long as he did not complain of the price of the contract, the House had no reason to complain. The contractor had done more printing in the past two months than had been done in any previous twelve months.

Hon. Mr. Skead argued that the contractor had obtained large plant and several presses to do the work, and thought he should be better paid. This was his only objection to the present system.

The Election Bill was then read a third time.

Several Bills from the Commons were advanced a stage.

The Act incorporating the Mutual Insurance Company of Canada, (Hon. Mr. Sanborn moving several amendments which were lost); and the Act to incorporate the Fredericton and St. Mary's Bridge Company were read a third time.

Hon. Mr. Campbell in reply, stated that no day was yet fixed for prorogation.

Some other business was transacted and the House adjourned.

L'honorable M. Campbell affirme que cette situation est attribuable au budget limité du comité mixte des travaux d'impression.

L'honorable M. Aikins assure la Chambre que l'imprimeur a accompli de manière très satisfaisante le travail qui lui a été soumis pour les deux Chambres et pour des ministères; étant donné qu'il ne s'est pas plaint des clauses monétaires de son contrat la Chambre n'a aucune raison d'exprimer son mécontentement. Cet entrepreneur a imprimé davantage de documents dans les deux derniers mois que pendant n'importe quelle période de douze mois.

L'honorable M. Skead déclare que l'imprimeur doit être mieux rémunéré car il a obtenu de meilleures installations et plusieurs presses pour faire son travail. C'est la seule objection soulevée par M. Skead à propos des travaux d'impression.

Le bill est lu pour la troisième fois.

Plusieurs bills provenant des Communes franchissent une nouvelle étape.

L'Acte incorporant la compagnie d'assurance mutuelle du Canada. (L'honorable M. Sandborn propose plusieurs amendements qui sont rejetés).

L'Acte pour incorporer la compagnie du pont de Fredericton et Saint Mary est lu pour la troisième fois.

L'honorable M. Campbell en guise de réponse, affirme qu'aucune date n'a encore été fixée pour la prorogation.

On traite ensuite de quelques affaires courantes puis la Chambre s'ajourne.
